



Dear colleagues and partners!

We are pleased to invite you to participate in our first tournament of the year on 25.03 - The Moscow International Children's Cup!

In support of Russian charity FlagDobra (www.flagdobra.ru), BFS are inviting players aged 10-15 to join in the day of football at FK Lokomotiv Moscow (Bolshaya Cherkizovskaya 125/21) for the day. It is free to attend.

This year in the tournament will participate more than 12 teams of children from Russia, Germany, Israel, India, Tajikistan and other countries with a total number of more than 150 children, including children with disabilities and children in difficult life situations. During the tournament, the organisers plan to hold creative and sports master classes, competitions and other interactive events for children with the participation of the celebrities of local sports and the creative industry.

To register to play:

- Tel: +7 925 433 5576
- WhatsApp: +40 799 696 835
- E-mail: contact@britishfootballschool.com

If you wish to be more actively involved, then please contact the charity: +7 495 725 0442

Best regards,
Richard Peers, Director of International Sports School



Уважаемые коллеги и партнёры!

Мы рады пригласить вас принять участие в первом турнире Московского Международного Детского Кубка, который состоится 25 марта 2023 года в поддержку российского Благотворительного Фонда «Под флагом добра» (www.flagdobra.ru).

BFS приглашает игроков в возрасте 10–15 лет присоединиться к турниру, который пройдёт на Сапсан Арене ФК «Локомотив Москва» (г. Москва, ул. Б. Черкизовская, 125/21). Участие бесплатное.

В этом году в турнире примут участие более 12 команд детей из России, Германии, Израиля, Индии, Таджикистана и других стран, общей численностью более 150 детей, в том числе, дети с ограниченными возможностями здоровья и дети, находящиеся в трудной жизненной ситуации. Во время турнира организаторами запланировано проведение творческих и спортивных мастер-классов, конкурсов и других интерактивных мероприятий для детей с привлечением звезд отечественного спорта и креативной индустрии.

Регистрация:

- Тел: +7 925 433 5576
- WhatsApp: +40 799 696 835
- E-mail: contact@britishfootballschool.com

Хотите принять более активное участие? Свяжитесь с благотворительной организацией: +7 495 725 0442.

С уважением,
Ричард Пирс, директор международной спортивной школы

